
 

 

 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Mikael Plogell om Heltid som norm  

 

Kommunal och Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) har tecknat avtal om att heltid 

ska vara norm och att fler ska arbeta heltid. En plan för arbetet ska finnas på plats 
och utgå från verksamhetens behov och resurser. Den ska stämmas av årligen 
fram till den 31 maj 2021 och på så sätt fungera som utgångspunkt för det 
fortsatta arbetet.  

 

Hur går arbetet? 

 

Bollebygd 2019-09-18 

 

Ulf Rapp 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


